
Predsjedništvo UHSR 

Šibenik. 28. rujna 2008. 
 

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 
 

Sa 20. sjednice Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja u 

proširenom sastavu, održanoj 28. rujna 2008. godine u prostorima hotela Ivan, 

dvorana Žirje (hotelsko naselje Solaris Šibenik) s početkom u 18,00 sati. 

Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne, a posebno nove članove 

Predsjedništva i goste i zahvalio na odazovu. 

 

Nazočni članovi predsjedništva: 

Neda Tolj Kramarić,  Ivica Rozijan,  Zoran Čerti, Alan Labus, Brunoslav Sabolek, 

Davor Vidaković, Željka Korlević, Šimo Pavlović, Marica Marinović, Mile Lulić , 

Ivanica Belamarić,  i Dušanka Novak   
 

 

Ostali nazočni:  Jakov Bevanda i Bagić Drago - članovi Nadzornog odbora ,Ranko 

Avelini-ravnatelj Pomorske škole Split, Igor Kos-zamjena za Zorana Hajeka, Zvonimir 

Stanić-ravnatelj CARNET-a,Andrijana Prskalo Maček-pomoćnica ravnatelja, Goran 

Sirovatka-ravnatelj Nacionalnog centra za vanjsko vrednovanje obrazovanja i Zoran 

Paldi-ravnatelj Uprave za informatiku i tehnologiju MZOŠ.   

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić  predlaže dnevni red koji je bio u sazivu uz dopunu da 

se zamijene točka 2 i točka 4 dnevnog reda .  

1. Usvajanje zapisnika 19. sjednice Predsjedništva UHSR-a  

2. Aktualnosti u hrvatskom školskom sustavu 

3. Organizacija Stručnog skupa 

4. Organizacija izborne Skupštine UHSR-a 

5. Razrješenje dosadašnjeg tajnika UHSR-a 

6. Izbor novog tajnika UHSR-a 

7. Različito 

 

Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi  dnevni red , predsjednik 

Udruge dao je prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 
 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  PPrreeddlloožžeennii  ddnneevvnnii  rreedd  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 

Ad-1. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
 

Nije bilo primjedbi na zapisnik s 19. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  ZZaappiissnniikk  ss  1199..  ssjjeeddnniiccee  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  UUHHSSRR--aa  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  

uussvvoojjeenn..  
  

AAdd..--22..  AAkkttuuaallnnoossttii  uu  hhrrvvaattsskkoomm  šškkoollsskkoomm  ssuussttaavvuu  

Predsjednik Udruge I. Lovrić zahvaljuje svima koji su se uključili i dali primjedbe i 

sugestije u raspravi oko Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi koji je 

donesen i daje riječ gosp. Sirovatki. 

Ravnatelj NCVVO G. Sirovatka zahvaljuje UHSR i predsjedniku na uključivanju u 

donošenje Pravilnika o državnoj maturi i provođenju poslova vezanih uz državnu maturu. 

Sada slijede razgovori s nastavnicima. Važno je izvršiti pretprijave do 15.10.2008. 

Važna je informacija o broju učenika strukovnih škola koji žele ići na državnu maturu i 

kako će se za njih organizirati dodatni sadržaji pripreme koji nisu obuhvaćeni 

programom. Ova godina posvećena je dobroj i kvalitetnoj pripremi državne mature. 

Nije riješeni status ispitnih koordinatora, NCVVO-u je potrebna pomoć UHSR. 

I. Lovrić zahvaljuje gosp. Sirovatki na suradnji, naglašava neriješeni status ispitnih 

koordinatora i otvara diskusiju. 

                                                                



Prilog raspravi dali su gđa. Belamarić, gosp. Sabolek, gosp. Čerti – da je potrebno 

povećati plaću osobama koje obavljaju poslove ispitnih koordinatora, preložiti modele i 

dati slobodu ravnateljima. Gosp. Bagić pita kada će se platiti dežurstva na 

prošlogodišnjim nacionalnim ispitima. Gosp. Vidaković i gosp. Avelini su nezadovoljni 

tehničkim rješenjima državne mature i izražavaju bojazan za strukovne škole. Gosp. 

Lovrić podsjeća na razna rješenja koja nisu bila kvalitetna za strukovne škole i slaže se s 

ovim najmanje lošim rješenjem koji je dobar za strukovne škole. Državna matura mora 

odgovoriti na 2 zahtjeva:vanjsko vrednovanje i zamjena za klasifikacijske ispite. Gosp. 

Vidaković kaže da MZOŠ mora riješiti probleme i slaže se sa I. Lovrićem. 
 

Gosp. Sirovatka zahvaljuje na diskusiji, dežurstva će se platiti u zadnjem kvartalu ove 

godine, poziva na daljnju suradnju, te ponovni sastanak nakon 1. veljače 2009. 
 

Z. Stanić ravnatelj CARNET-a zahvaljuje na pozivu, ovi sastanci su vrlo korisni. CARNET 

nastavnicima i ravnateljima olakšava posao, učenicima prijem znanja. Upoznaje s 

novostima CARNET usluga: 

1.Nabavljanje informacijskih sustava-sustav za evidenciju javne nabave čiju nabavku za 

sve škole je inicirala UHSR (sustav će se za početak probno instalirati na 20-tak škola po 

županijama) 

2.Sadržaji za učenje na portalu Nikola Tesla-zainteresirati učenike i nastavnike za 

korištenje 

3.Izgradnja informacijskog sustava koji će učenicima omogućiti pristup na sveučilište 

4.Korisnička konferencija CUC-poziv članovima Predsjedništva da budu gosti CARNET-a u 

Rijeci 10.-12. 11. 2008. 

5.Portal škole.hr-poziv nastavnicima da podijele materijale 

6.Portal državnamatura.hr-poziva sve na komunikaciju 
 

Ad.-3. Organizacija Stručnog skupa 

Predsjednik Udruge, I. Lovrić upoznaje da teku pripreme za Stručni skup u Primoštenu 

20.-22.listopada 2008. Za sada su svoju nazočnost potvrdili državni tajnici i ravnatelji 

agencija. Poziva ravnatelje na pripremu prezentaciju primjera dobre prakse. 
 

Ad.-4.Organizacija izborne Skupštine UHSR-a 

Predsjednik Udruge, I. Lovrić podsjeća da se svake 4 godine održava izborna skupština 

USHR i da će se u Primoštenu održati Izborna skupština UHSR-a. Do 20.10. potrebno je 

obaviti izbore po ograncima i predložiti članove užeg Predsjedništva. Predsjednicima 

ogranaka dao je izvješće o plaćenoj članarini i zamolio da podsjete kolege da izvrše svoju 

obvezu i do 15.10. izvIjeste u sjedište Udruge. 

Zaključak: Predsjednici ogranaka će do 15.10.2008. izvijestiti u sjedište Udruge 

o plaćenoj članarini. 
 

Ad.-5. Razrješenje dosadašnjeg tajnika UHSR-a 

Predsjednik Udruge, I. Lovrić pročitao je zamolbu tajnika Udruge Grge Luburića za 

razRješenje s dužnosti tajnika Udruge.  
 

Zaključak: Jednoglasno je prihvaćena zamolba G. Luburića. 
 

Ad.-6. Izbor novog tajnika UHSR-a  

Predsjednik Udruge, I. Lovrić predložio je Suzanu Hitrec, ravnateljicu Upravne i 

birotehničke škole u Zagrebu za tajnicu Udruge (s kojom je razgovarao i ona je pristala 

na obavljanje te dužnosti). 
 

Zaključak: Jednoglasno  je izabrana Suzana Hitrec za tajnicu Udruge. 
 

Ad.-7. Različito 

Nije bilo . 
 

Sastanak završio u 20,40 sati. 
 
 

Zapisnik sastavila:            Predsjednik UHSR: 

D. Novak                                                                                       I. Lovrić 

 


